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Zespół Romy odniósł czwarte zwycięstwo w czwartym sparingu w tym

sezonie. Ofiarą Giallorossich okazało się tym razem Zagłębie Lubin.

Podobnie jak kilka dni temu w Wiedniu, w pierwszej połowie oglądaliśmy

świetne widowisko, w drugiej już niekoniecznie. Oto co po meczu

powiedział trener Giallorossich. 

 

Zeman po meczu

Bradley?

- To nie był debiut, gdyż grał już w Wiedniu. Zagrał całkiem dobrze. Na pewno gra

jak gracz sprowadzony rok temu i przyzwyczajony do Serie A.

 

Mecz?

- Mieliśmy przewagę z szybko strzelonej bramki i to zawsze jest dobre. Stworzyliśmy

okazje i byliśmy w stanie prowadzić w pierwszej połowie naszą grę. Jednak z gry i

występu nie jestem zadowolony. Trzeba brać pod uwagę pracę w tych dniach,

zmianę czasu i ciepłą temperaturę.

 

Czego brakuje do top formy?

- Jesteśmy w połowie przygotowań. Brakuje drugiej połowy, po której przejdziemy do

szczegółów.

 

 

Zeman dla Roma Channel

Tachtsidis?

- Dokonał dobrych rzeczy, także błędów wystarczalności, jednak teraz wszystko jest

wybaczone.

 

Castan? Nie jest łatwo przystosować się szybko?
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- Tak, był chory. Dzisiaj się poświęcił i pokazał, że jest graczem z doświadczeniem.

 

Co ci się podobało, a co nie?

- W pierwszej połowie coś zrobiliśmy. Interesuje mnie mentalność i w tym kierunku

było dobrze, mieliśmy jednak problemy z kontratakami. W drugiej połowie nie

graliśmy jak drużyna i nie jesteśmy do tego przygotowani.

 

Lamela i Bojan szukali innych na boisku. To dobry sygnał?

- Tak, jednak dzisiaj nie jesteśmy w stanie rozwiązywać problemów w pojedynkę.

 

Cztery wygrane w czterech meczach?

- To nie ma znaczenia, mam nadzieję dokonać tego w lidze.

 

 

Zeman dla Tele Radio Stereo

Co ci się podobało?

- Nie mogła nie podobać mi się chęć do stworzenia czegoś w pierwszej połowie.

Pokazaliśmy jakieś zagrania, zrobiliśmy wynik, choć dla mnie wynik w tym

momencie nic nie znaczy. W drugiej połowie zepsuliśmy wszystko: nie można grać

indywidualnie w takiej gorączce.

 

Tachtsidis?

- Moim zdaniem może grać jeszcze lepiej. Pokazał dobre rzeczy, ale może zrobić

jeszcze więcej, grał z odrobiną wystarczalności, choć po dzisiejszym występie nie

można wydawać wyroków.

Stekelenburg?
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- Dziś zagrał bardzo dobrze, pokazał wielką pewność.
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